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Bestyrelsesmøde 3. juli 2024 
Tilstede: Dan Bengtsson, Susanne Petersen, Marion Dardecker (Bebber), Per Steenberg, 
Allan William, Steen Schnipper, Camilla Hansen, Pia Mårtensson og Ditte Petersen. 
 
Dagsorden: 
 

1. Havevandring 
2. Godkendelse af referat 
3. Orientering v/formanden 
4. Rundesang 

 
1. Havevandring 

På havevandringen konstateret bestyrelsen at der igen var ca. 20 haver som skal ud med skuffejernet, og 
hækklipperen. 
Der er også haver som har klippet hæk, men stadig ikke ned i 1.80 m. Der bliver sendt brev. 

 
2. Godkendelse af referater 

Bestyrelsesreferatet fra den 5. juni blev godkendt 
 

3. Orientering fra formanden 
 

a. Formanden oplyste at haveforeningen har modtaget en henvendelse fra kommunen, angående pileurt 
(som er en invasiv art) - ved Musvitgangen 52. (Det er haveforeningen som skal holde beplantningen på 
Digevej). 
Bestyrelsen besluttede at, der skal sættes professionelle på, da vi ikke kan komme af med det nedskåret 
pileurt, fordi det ikke må komme i grønt affald. Dan kontakter et gartnerfirma. 

 
b. Vi har stadig problemer med at få genetableret lyset ved Fuglekongegangen og ”Ølstien”, efter der er 

blevet lavet prøveboringer. Dan har flere gange forsøgt at få en dialog med firmaet som har fortaget 
boringerne. Forhåbentlig får Dan kontakt efter uge 29. 
 

c. Silkehalegangen 2 er købt internt. Silkehalegangen 4 er sat til salg. Fuglekongegangen 15 og 
Skovskadegangen 30, bliver sat til salg når de er blevet vurderet. 
 

d. Dan oplyste at han har ferie den 7. august, hvor vi skulle havde næste møde. Det blev besluttet at holde 
næste bestyrelsesmøde den 31. juli. Anni laver mad. 

 
e. Vi har modtaget mail fra kredsen hvor de oplyser, at der afholdes møder mellem kredsen og kommunen 

vedrørende kloakering og lovliggørelse af kolonihaverne i kommunen. Referaterne fra disse møder bliver 
lagt på kredsens hjemmeside:  
https://www.kolonihave-kreds1.dk/index.php/8-forsiden/71-kloakering-senste-2028 
 

f. Vi besluttede at prøve at få afhentning af grøntaffald mandag den 22. juli, så man kan komme op med 
affald søndag den 21. juli. (Det var desværre ikke muligt, så det blev den 25. juli man kan komme af med 
grønt affald). 

Haveforeningen 
Røde Mellemvej 
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4. Rundesang 
 
Da der ikke blev tømt restaffald den 27. juni med begrundelsen at affaldet var sorteret forkert, blev det 
besluttet affaldet fra Røde Mellemvej og Digevej skal kommes i sorte sække. Dan køber sække. 

 
Pia nævnte Børne/Høstfesten, der er kommet mail og plakater ud. Medlemmerne er blevet opfordret til 
at komme med gammelt porcelæn til det ”muntre køkken”.  
 
Allan vil gerne havde byttet sin pligtvagt den 17. august. Der var ingen som umiddelbart kunne sige ja, 
men ville vende tilbage til Allan. Pia tilbød hvis ingen andre kunne. 
 
Steen oplyste at rottesikringen på Kulturhuset bliver færdig på lørdag. 
 
Bebber opfordrede til at der på pligt, hvis der er tid til det, gerne må males. Det blev besluttet at Bebber 
lægger en seddel i foreningshuset med hvor der mangler at blive malet. 
 
 
 
 

  
 
 Sekretær 
 Ditte Petersen 


